
 

 

Αθήνα, 11 Νοεμβρίου 2021 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: Περισσότερα από 560 χιλιάδες ευρώ το χρόνο επιπλέον θα στοιχίσει στον Έλληνα 

φορολογούμενο η τοποθέτηση εργολάβων σίτισης, καθαριότητας και φύλαξης στο 

Νοσοκομείο Σερρών 

Τουλάχιστον προκλητική είναι η εκτίναξη του κόστους για υπηρεσίες σίτισης, καθαριότητας και 

φύλαξης στο Νοσοκομείο Σερρών σύμφωνα με συντηρητική εκτίμηση εκπροσώπων των ιατρών του 

Νοσοκομείου, κατόπιν της σύνταξης των τεχνικών προδιαγραφών των ανοικτών διαγωνισμών που 

ενέκρινε το διοικητικό συμβούλιο παρά την αρνητική ψήφο τόσο των γιατρών όσο και των 

εργαζομένων στο Νοσοκομείο.  

Όπως προκύπτει ο προϋπολογισμός κόστους των διαγωνισμών υπερβαίνει κατά 566.112 ευρώ το 

χρόνο το κόστος που θα είχαν οι ίδιες υπηρεσίες αν η διοίκηση και η κυβέρνηση επέλεγαν τις μόνιμες 

προσλήψεις προσωπικού ή έστω συνέχιζαν την πολιτική της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ αναθέτοντας μέσω 

ατομικών συμβάσεων αυτές τις υπηρεσίες σε φυσικά πρόσωπα. Ταυτόχρονα, οι εργαζόμενοι θα 

απολάμβαναν καλύτερες εργασιακές συνθήκες και μεγαλύτερες απολαβές από όσα θα αμείβονται 

από τους εργολάβους. Μάλιστα στην ανάλυση του κόστους που έκανε ο εκπρόσωπος των ιατρών 

στο ΔΣ του Νοσοκομείου, προέβλεπε την πρόσληψη περισσότερων ατόμων από όσα προβλέπει ο 

σχεδιασμός του Διοικητή να εργαστούν στους παραπάνω τομείς.  

Σε μια περιοχή μάλιστα όπως ο Νομός Σερρών με 40% περίπου ανεργία, όπου κάθε νέα θέση 

εργασίας είναι πολύτιμη, η πρόβλεψη χαρίσματος ουσιαστικά 560 χιλιάδων € το χρόνο σε 

εργολάβους, με μείωση πρακτικά τόσο των μισθών όσο και των θέσεων εργασίας, είναι ακόμα πιο 

προβληματική.  

Σύμφωνα λοιπόν με τις προθέσεις της Διοίκησης, η οποία κατά τα άλλα κόπτεται για την ενίσχυση του 

Νοσοκομείου Σερρών, μπορούν να διατεθούν επιπλέον 47.176 € το μήνα για την κερδοφορία των 

εργολάβων, ποσό που αντιστοιχεί σε 19 θέσεις μόνιμων ιατρών ή ακόμα περισσότερους νοσηλευτές 

ή διοικητικό και βοηθητικό προσωπικό. Κοινώς, η διοίκηση του Νοσοκομείου, θέλοντας να 

υποστηρίξει τις νεοφιλελεύθερες εμμονές της κυβέρνησης, προτίθεται να πετάξει 560 χιλιάδες ευρώ 

σε εργολάβους.  

Αντί μάλιστα να αναζητηθούν τρόποι να αξιοποιηθούν αυτά τα κονδύλια ενδεχομένως ως κίνητρο για 

την προσέλκυση κρίσιμου προσωπικού όπως πχ οι αναισθησιολόγοι, αναζητούνται εργολάβοι, οι 
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οποίοι μπορεί και να μην είναι επιχειρηματίες των  Σερρών και να μην ενισχύουν καν την τοπική 

οικονομία παρά ελάχιστα.  

 

ΕΠΕΙΔΗ, όπως προκύπτει από καταγγελίες ιατρών και εργαζομένων του Νοσοκομείου, Σερρών η 

Διοίκηση του Νοσοκομείου προτίθεται να σπαταλήσει τουλάχιστον 560 χιλιάδες ευρώ επιπλέον για 

υπηρεσίες σίτισης, καθαριότητας και φύλαξης, εξασφαλίζοντας κέρδη σε εργολάβους ενοικίασης 

προσωπικού  

ΕΠΕΙΔΗ η όλη πολιτική ανάθεσης αυτών των υπηρεσιών σε εργολάβους ενοικίασης εργαζομένων 

συνεπάγεται λιγότερες θέσεις εργασίας στον ήδη χειμαζόμενο από την ανεργία Νομό Σερρών  

ΕΠΕΙΔΗ η ανάθεση αυτών των υπηρεσιών σε εργολάβους ενοικίασης εργαζομένων συνεπάγεται 

χειρότερες συνθήκες εργασίας και χειρότερους μισθούς για τους εργαζόμενους που θα 

απασχολούνται στην καθαριότητα, τη σίτιση και τη φύλαξη του Νοσοκομείου 

ΕΠΕΙΔΗ  με τα χρήματα αυτά που προφανώς διαθέτει το Νοσοκομείο Σερρών μπορούν να 

προσληφθούν περισσότεροι ιατροί, νοσηλευτές ή διοικητικό και βοηθητικό προσωπικό και να 

καλύψουν πραγματικές ανάγκες του Νοσοκομείου  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το συνολικό κόστος των υπηρεσιών καθαριότητας, σίτισης και φύλαξης, 

όπως αυτό προκύπτει στο διάστημα που στο Νοσοκομείο απασχολούνταν 

προσωπικό με ατομικές συμβάσεις αντί να παρέχουν τις υπηρεσίες εργολάβοι 

ενοικίασης εργαζομένων; 

2. Ποιο είναι το ποσό που αποφάσισε να διαθέσει η διοίκηση του Νοσοκομείου 

Σερρών συντάσσοντας τις τεχνικές προδιαγραφές για κάθε έναν από τους 

Ανοικτούς Διαγωνισμούς που πρόκειται να προκηρύξει; 

3. Πώς δικαιολογείται η μεγάλη διαφορά κόστους για τις ίδιες πρακτικά υπηρεσίες; 

4. Γιατί ενώ είναι πασιφανές ότι η ανάθεση αυτών των υπηρεσιών κοστίζει στους 

προϋπολογισμούς των Νοσοκομείων και άρα στους Έλληνες φορολογούμενους 

πολλά περισσότερα χρήματα η κυβέρνηση εμμένει σε αυτή την πολιτική; 

5. Προτίθεται έστω και τώρα να αναθεωρήσει αυτή την πολιτική και να αξιοποιήσει 

αυτά τα χρήματα που προορίζει για τους εργολάβους διαθέτοντάς τα για την 

πρόσληψη περισσότερων ιατρών, νοσηλευτών ή άλλων εργαζομένων που 

χρειάζονται τα Νοσοκομεία;  
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